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Plats och tid  Eda, Presidiemöte 2020-09-01 (videomöte) KL.09:30-11:30 
 
Beslutande Thomas Backelin, Storfors, Ordförande  

 Anna Wile´n, Karlstad, 1.vice ordförande  

 Alf Svanström, Säffle, 2. vice ordförande 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Övriga deltagande Daniel Nilsson, sekreterare 

  

   
Ej närvarande  
 

 

Utses att justera Anna Wile´n 

 
Underskrifter Sekreterare  .................................................................. Paragrafer 43 - 53 
  Daniel Nilsson 

 
 Ordförande  .................................................................. 
  Thomas Backelin 

 
 Justerande …………………………………………………… 
  Anna Wile´n 

   ANSLAG/BEVIS 
 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 

Organ Värmlands läns Kalkningsförbund  presidiet 

 
Sammanträdesdatum 2020-9-01 
Datum för anslags  Datum för  

uppsättande  anslags nedtagande  
 
Förvaringsplats 

för protokollet Kalkningsförbundets kansli/Anslaget hos medlemskommunerna 
 
Underskrift  ....................................................................................  
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§ 43 
 
Mötets öppnade 
 
Ordförande Thomas Backelin förklarade mötet öppnat 
 
 
 
 
 
 
 
§ 44 
 
Dagordningens godkännande 
 
Dagordning godkändes efter tillägg. Punkt 3 godkännande av dagordning samt 
extra punkt Övriga frågor: skrivelse försäljning bil. 
 
 
Beslut: 
 
Presidiet beslutade att godkänna dagordningen efter ändringar. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
§ 45 
 
Val av justerare 
 
Till att justera dagens protokoll valdes Anna Wile´n 
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§ 46 

     

Budgetgenomgång 
 
FC presenterade budget jan-juli 2020 och gick igenom några framträdande 
poster och förklarade dessa. Det är inga problem utan utgifter hålles inom 
målet. 

 
 
Beslut:  
Presidiet framförde att vissa poster under övriga utgifter i transaktionslistan 
bör lyftas med avträdd FC för att få mer kött på benen. 
Presidiet godkände föredragningen.    
 
 
 
 
 
 
§ 47 
 
Spridningsläget 
 
FC informerade föredrog delårsberättelse 1 Jan-31 Juli. Berättelsen är än så 
länge ett levande dokument och ska kompletteras med uppgifter om bland 
annat kalkdoseringsläget i våras 
 
 
Beslut: 
Presidiet godkände föredragningen. 
 
 
 
 
 
 
§ 48 
 
Utfall Lönerevision 2021 
 
FC upplyste att han ej tänker höja sin lön 2021 utan höjer enbart tillsynsman 
Eino Rückerts lön och frågar presidiet om tänkt lönehöjning kan godkännas 
 
Beslut: 
Presidiet godkände föredragningen samt lönehöjning. FC får i uppdrag att 
kontrollera att Einos lön stämt så långt och att höjningen träder i kraft 2021-
04-01 
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§ 49 
 
Bemanning 2021 
 
FC föredrog förslag på hur bemanningen kan se ut i framtiden-ideér. 
Då FC inte kommer at kunna klara av alla arbetsuppgifter själv med tillsynen 
av doserarna så föreslås att förbundet hyr in arbetskraft på en halvtid som ska 
täcka upp arbetet med tillsynen på doserarna i norr. 
 
Beslut: 
 
FC uppdras att se vidare på frågan och presentera med ingående siffror på 
kostnad samt hur detta skulle iverksättas. 
 
 
 
 
 
§ 50 
 
Direktionsmöte 15 september 

                 
FC föreslog att inte ha ett delat inne-ute möte utan vill hellre genomföra ett 
videolänksmöte på grund av Corona. Om Presidiet hellre vill ha ett 
traditionellt möte så föreslås att innemötet läggs i Arvika eller Eda med 
utemöte vid Mörtälven som besöktes i fjol. Där man kan få se hur biotopvård 
utförs på plats.  
 
 
Beslut: 
Presidiet vill att mötet blir ett traditionellt möte med inne samt utedel. Dock 
får man tänka till med innedelen så det finns nog stor lokal 
Presidiet påtalade viktigheten i att följa utvecklingen för Covid-19 så inga 
onödiga risker tas. FC uppdras att ta reda på plats samt lokaler och kostnader 
för detta. Föredragningen godkändes. 
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§51 
 

1. Övriga ärenden 
 
FC visar på de behov som finns under treårstid för att få Kalkdoserarna att 
fungera mer likvärdigt. En lista har tagits fram som skickats till LSt för 
ansökan av extra medel för att genomföra dessa åtgärder 
FC påvisade även den lista som tagits fram för att påvisa de åtgärder som 
behövs för att övrig spridning av kalk ska flyta på bra. Detta är 
båtisättningplatser framförallt till båt, samt om några sjöar måste göras om till 
Hkp spridning. 
 
Beslut: 
Föredragningen godkändes. 
 

2. Författning av skrivelse, försäljning av bil 
 

         FC lyfter frågan angående den skrivelse som måste göras angående försäljning  
         av den bil som kalkningsförbundet tidigare köpt in. Försäljningen generade en  
         minuspost i budgeten och måste därför förklaras. 
 
         Beslut:  
         FC bes ta kontakt med revisorerna för korrekt skrivelse på denna punkt 

 
 
 
 
 

 
   §52 

 
Nästa möte 
 

    Nästa möte tisdagen den 8 september kl 09:30 
 
 

 
   §53 
 
   Mötets avslutande 
 
   Ordförande Thomas Backelin avslutar och tackar för ett bra möte. 

 
 
 
 

 
 
 
 


